
Referat 
Skolebestyrelsesmøde 27.1.2021 kl. 19-21 på Teams 
Afbud:  

 Dagsordenspunkt tid Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden  5 Manglende orienteringspunkt på 

dagsordenen. Punkt om drøftelse 
af de nationale test ønskes. Ellers 

godkendt. 

2.  Orientering om nødundervisning, 

nødpasning og virtuel SFO. Heidi 
orienterer. Mulighed for at komme 
med input til skole og SFO 

10 Heidi orienterede om 

nødundervisning, nødpasning og 
forsøg med virtuel SFO. 
 

Vores nødundervisning kører 
primært som virtuel undervisning 

via Teams. I enkelte lektioner 
sendes der opgaver hjem til 
selvstændig løsning, som følges 

op på i følgende virtuelle lektion. 
Og i hjem med internetproblemer 

er en del af undervisningen også 
håndteret ved fremsendte 
opgaver. 

Vi har fint fremmøde til den 
virtuelle undervisning. 

 
Nødpasningen foregår i fuld 
åbningstid. I starten kom få børn, 

men flere er kommet til. Nu har vi 
dage med 17 børn i nødpasning, 

og flere varsler at komme i 
kommende uge.  
Pædagogerne støtter børnene i at 

få gennemført nødundervisningen.  
 

Vi har iværksat et forsøg med 
virtuel SFO. Dette som et frivilligt 
tilbud og ud fra en tanke om at 

tilbyde børnene et mere frit rum 
til social snak og at lave lidt 

kreativt og bevægelse sammen. 
Det er håbet, at den virtuelle SFO 

kan afhjælpe nogle børn fra en 
potentiel ensomhed. Og måske 
kan det give forældre en ekstra 

time til at arbejde. 
Forældre har haft tilbud om at 

afhente en pose med materialer til 
kreative aktiviteter. Men de fleste 
af aktiviteterne kan laves med 



materialer, som man ofte har 
hjemme. 

 

3

. 

Justeringer vedr. Få det nu fixet-
puljen.  

Heidi orienterer om justeringer i 
udmeldinger og ansøgningsproces. 

Nye forslag til prioriteringer: 
- Langhytte 
- Udekøkken 

- Bålhytte 
- Hegn ved vej 

Det medfører, at en investering i 
Touch Screens i klasseværelser, 
tages af skolens eget budget. 

 
Drøftelse og beslutning 

10 Der er kommet en rettelse i hvad 
vi kan bruge de 250.000, som 

hver skole har fået tildelt. De kan 
bruges til forbedringer på skolerne 

– bygninger, grunde mm. Men 
ikke til indkøb af Touch Screens, 
som vi ellers havde drøftet at 

prioritere. 
 

Det blev besluttet, at den nye 
prioritering, som er nævnt til 
venstre, følges.  

 
Bestyrelsen finder det er en god 

ide at anvende skolens budget til 
indkøb af yderligere fem 
touchscreens. 

4 Skolefotografering.  
Drøftelse og beslutning 

5 Fotograferingen var med samme 
firma som foregående år. Men 

fortsat en god ide at søge at finde 
en anden udbyder. 

5 Værdiregelsæt. 
Rikke og Elisabeth fortæller om 

deres udkast. Bilag udsendes 
sammen med dagsorden. 
Drøftelse og beslutning om videre 

proces. 

20 Det udfærdigede dokument 
sendes til behandling hos 

lærere/pædagoger og elever, hvor 
der forventes forklaringer til hvad 
dette indebærer i dagligdagen på 

skolen. Eksempelvis i en grafisk 
form. 

Stor tilslutning til dokumentet i 
skolebestyrelsen. 
Når det er behandlet i de nævnte 

fora tages det igen op på et 
bestyrelsesmøde. 

Elisabeth og Rikke laver et forslag 
til forældreperspektivet i forhold 
til dette dokument. 

Ville være godt hvis det kunne 
medtages til skolebestyrelsens 

møde med forældrene. 
 

6 Antimobbestrategi. 
Kristoffer fortæller om justeringer 
foretaget efter sidste 

skolebestyrelsesmøde. 
Drøftelse og beslutning om videre 

proces. 

20 Det reviderede dokument 
behandles af lærere/pædagoger 
og elever, og medtages på et 

senere bestyrelsesmøde. 
 



7 Orientering om multibane og 
byggetilladelse. 

Heidi orienterer. 

5 Heidi har været i kontakt med den 
ansvarlige for byggetilladelsen. 

Der er i sidste uge udsendt 
nabohøring.  

Heidi følger op på processen. 

8 Orientering om trafik omkring 

skolen og besøg af Rambøll. 
Berit og Heidi orienterer. 

5 Vi har haft besøg af Rambøll, som 

var ude for at vurdere trafikken 
omkring skolen. Berit og Heidi 
talte med konsulenten og fortalte 

om bekymringerne vedr. de 
trafikale forhold morgen og 

eftermiddag. Konsulenten ville på 
baggrund af dette skrive en 
rapport til kommunen. 

9 Beslutning om valg af principper til 
behandling på møde 11.3.21 

20 Skolebestyrelsen besluttede at 
behandle princip 1 og 2 på næste 

møde. 

1

0 

Evt. 

Herunder punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøder.  
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Til orientering 

 
 

5 Skoleledere har her til aften været 

indkaldt til møde om busruter fra 
1.6.2022. Og der er inviteret til 

borgermøde om det samme i 
aften. Der planlægges med at 
reducere i antallet af busture. Det 

har dog ingen umiddelbar 
betydning for elever, der skal til 

og fra skole. Bemærkninger til 
materialet om busruter skal 
sendes til 

kollektivtrafik@kalundborg.dk 
senest 3. februar. Sagen vil blive 

behandlet 11. februar 21. 
 
 

Testperioden er gjort længere i år 
og testene tages, på Buerup 

Skole, så sent som muligt i 
perioden.  
 

Bestyrelsen havde en debat 
omkring nationale test, deres 

betydning og berettigelse og en 
bekymring om hvordan de 
påvirker børnene. 

 
Fra næste år forventes at komme 

nye typer af tests, som skulle 
fungere bedre end de nuværende. 
 

 

mailto:kollektivtrafik@kalundborg.dk


 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
Punkter til næste møde 

Arbejdsgruppen omkring 
skolestrategi har sendt deres 

anbefalinger til politisk beslutning. 
Anbefalingerne angiver 

pejlemærker for arbejdet på 
kommunens skoler. 
 

Langtidssygemeldinger på skolen i 
øjeblikket. 

 
Mejse har fungeret i SFO for en 
periode. 

 
Mange praktiske forbedringer 

pågår i nedlukningsperioden. 
 
Stillingsopslag snarest til 

barselsvikariat. 
 

Kristoffer brugt tid på at kigge på 
forslaget til nye busplaner. 
 

 
 

Medtage gode ideer fra 
skolebestyrelseskurset. 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 


